
Odmevi Ljubljanske
banke v Mostah

Ko se je preselila podružnica Ljubljanske banke iz stare občinske
skupščine v svojo navo zgradbo, smo mislili, da bo v njej dovolj pro-
stora za urejanje finančnih zadev naših občanov. Toda motili smo se.
Že čez kratek čas smo opazili, da ni prostora in ni dovolj delavcev za
zgledno poslovanje. V prostorih banke se drenja včasih na stotine
strank, ki čakajo — pohlevno ali pa tudi z odporom — na milost urad-
nikov Ljubljanske banke. Nič čudnega, če mora stranka priti po šest-
krat vpisovat obresti, ki mu pripadajo, ker »terminal ne dela«. Da ne
govorimo o tekočih žiro računih, ki neprestano zamujajo in katerih
obvestila so dokaj pozna.

Kdaj bo bolje? Ali takrat, ko bo odprta podružnica v Štepanjskem
naselju? Sicer so bančni delavci prijazni in uslužni, toda ne morejo do-
hajati prometa, ki je vse večji in večji.
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